

# HOTEL INDIGO®

AN IHG HOTEL

ALISHAN



HOTEL  
INDIGO®

英迪格酒店

洲際酒店集團旗下

ALISHAN

阿里山

X



洲際酒店集團旗下

嘉義

CHIAYI



## 阿里山英迪格酒店 X 嘉義智選假日酒店 來嘉義住兩晚！姊妹酒店住房優惠

2024/6/15-8/31，凡入住阿里山英迪格酒店或  
嘉義智選假日酒店，每房每晚可獲得一枚集章  
於退房後7日內入住另一家酒店，可享有額外積分回饋。

### 選項一

首晚入住阿里山英迪格酒店，第二晚入住嘉義智選假日酒店  
額外獲得2,000 IHG(非精英會籍資格標準的)積分。

### 選項二

首晚入住嘉義智選假日酒店，第二晚入住阿里山英迪格酒店  
額外獲得5,000 IHG(非精英會籍資格標準的)積分。

#### 《注意事項》

- 無須連續入住，但第一筆入住退房後7天內需入住另一家酒店。如：第一次住宿為6月1日退房，則第二次入住日必須在6月7日之前。
- 需透過指定房價入住，包括當地議定合約房價、多數商務與休閒房價，例如提前預訂優惠房價、最佳彈性房價、全球協定銷售房價（包括但不限於企業金卡房價）、國家/地區/當地政府房價、以及由洲際酒店集團訂房系統確認的指定休閒房價。
- 不包含獎勵住宿、免費住宿、團體房價以及洲際酒店集團員工價或員工折扣價等。

# HOTEL INDIGO®

AN IHG HOTEL

ALISHAN



HOTEL  
INDIGO®

英迪格酒店

洲際酒店集團旗下

ALISHAN  
阿里山

X



洲際酒店集團旗下

嘉義  
CHIAYI



## STAY IN CHIAYI FOR TWO NIGHTS SISTER HOTEL ACCOMMODATION OFFER

From Jun 15th to Aug 31st, guests staying at either Hotel Indigo Alishan or Holiday Inn Express Chiayi will receive one stamp per room per night.

Within 7 days of checking out, guests can stay at the other hotel and receive additional bonus points.

### OPTION 1

Stay the first night at Hotel Indigo Alishan and the second night at Holiday Inn Express Chiayi to receive an extra 2,000 IHG (non-elite qualifying) points.

### OPTION 2

Stay the first night at Holiday Inn Express Chiayi and the second night at Hotel Indigo Alishan to receive an extra 5,000 IHG (non-elite qualifying) points.

#### <Please Note>

- Stays do not need to be consecutive, but the second stay must occur within 7 days of checking out from the first stay. For example, if you check out on June 1st, the second stay must be before June 7th.
- Designated Rates are required, including locally negotiated rates and most business and leisure rates, such as Advance Saver rates, Best Flexible rates, Global sales negotiated rates (including but not limited to Corporate Gold rates), national/regional/local government rates, and specified leisure rates as confirmed by IHG's reservation systems.
- Exclusive of Reward Night/Free Night, Group Rate, IHG Employee Rate/Discount Rate, etc.